

Ref: KIPCO/DGCEO 114/22 dated October 13, 2022

**Boursa Kuwait Company
State of Kuwait**

السادة / شركة بورصة الكويت
المحترمين
بولة الكويت

**Subject: Disclosure of material information
regarding partial sale of shares of an
associate company of the group**

**الموضوع: افصاح معلومة جوهرية بخصوص بيع جزئي لأسهم
شركة زميلة للمجموعة**

With reference to the above subject, and pursuant to the requirements of module 10 ("Disclosure and Transparency") of the Bylaws of law No. 7 of 2010, regarding the establishment of the Capital Market Authority and the regulation of securities activity, as amended, regarding the disclosure of material information and announcement mechanism thereto.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام الكتاب العاشر ("الإفصاح والشفافية") من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتها، فيما يتعلق بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية وآلية الإعلان عنها.

Attached is the disclosure form of material information.

نرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Sincerely,

و تفضلوا بقبول فائق التحية و الاحترام ،،،،

**Samer Khanachet
Deputy Group Chief Executive Officer**

كيبكو
KIPCO
شركة مشاريع الكويت (القابضة)
Kuwait Projects Company (Holding)

سامر خاناشيت
نائب الرئيس التنفيذي للمجموعة

الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Material Information Disclosure Form

2022/10/13		التاريخ Date
Kuwait Projects Company (Holding) K.S.C.P. "KIPCO"	شركة مشاريع الكويت (القايزة) ش.م.ك.ع. "كيبكو"	اسم الشركة المدرجة Name of the Listed Company
<p>We would like to inform you that Kuwait National Industrial Projects Company K.S.C.C ("Subsidiary of KIPCO") has sold 190 Mn shares of Qurain Petrochemical Industries Company K.S.C.P ("Associate of KIPCO") to Al Futtooh Holding Company K.S.C.C for a total amount of KWD 77.14 Mn. KIPCO is classified as an associate to Al Futtooh Holding Company K.S.C.C.</p>	<p>نود إفاذتكم بقيام الشركة الكويتية الوطنية للمشروعات الصناعية ش.م.ك.م ("شركة تابعة لكيبكو") ببيع عدد 190 مليون سهم من أسهم رأس مال شركة الفرين لصناعة الكيماويات البترولية ش.م.ك.ع. ("شركة زميلة لكيبكو") إلى شركة الفتوح القايزة ش.م.ك.م بمبلغ إجمالي قدره 77.14 مليون دينار كويتي، علماً بأن كيبكو مصنفة كشركة زميلة لدى شركة الفتوح القايزة ش.م.ك.م.</p>	المعلومة الجوهرية Material Information
<p>The above-mentioned transaction will result in a realized loss of approximately KD 12.8 Mn which will be recognized in the financial statements of fourth quarter of year ending on 31/12/2022.</p>	<p>سنتج عن العملية المشار إليها أعلاه تحقيق خسارة بقيمة 12.8 مليون دينار كويتي تقريباً، وستدرج هذه الخسارة في الربع الرابع من السنة المالية المنتهية في 2022/12/31.</p>	إثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة Impact of the Material Information on the company's Financial Position



Samer Khanachet
Deputy Group Chief Executive Officer

كيبكو
KIPCO
شركة مشاريع الكويت (القايزة)
Kuwait Projects Company (Holding)



سامر خانشت
نائب الرئيس التنفيذي للمجموعة